



Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen

Hampetorp-Odensbackens IF
Måndagen den 11 februari 2019 kl 18:00
Odenvallen

Närvarande: Johan Lundström, Sören Sahlén, Dan Bellander, Marko Hiltunen,
Mikael Anell, Mattias Felldin
Inbjudna: Tony Olsson, Anders "Ankan" Persson
Frånvarande: Niklas Landmark, Annelie Wallin

- §1 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Johan hälsar speciellt välkomna till kvällens gäster, Anders Persson och Tony Olsson.
- §2 Dagordningen för kvällens möte godkändes.
- §3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.
- §4 Rapporter och skrivelser; inget nytt under solen.
- §5 **Föreningsmöte.**

Johan, Tony och August har diskuterat om att anordna ett föreningsmöte liknande det vi hade förra året innan årsmötet, dvs där vi samlar ihop representanter från huvudstyrelsen och sektionerna och planerar kommande verksamhetsåret. Mötet anser att detta är ett bra förslag. Det föreslås att föreningsmötet varar mellan kl 0900 - 1200 den 10/3 och att man bryter för lunch och kl 1300 startar årsmötet.

Avsikten med föreningsmötet är att planera kommande gemensamma föreningsmöten med sektioner och huvudstyrelse, vilka gemensamma evenemang ska vi ha under året, så som arbetsdagen, valborg, HOIF-dagen. Bestämma formerna kring hur ledarnas uppdrag med att lägga in nya spelare och medlemmar på laget.se ska fungera.

Mötet diskuterar vidare om varifrån vi ska beställa mat till mötet.
Tony hör med Ethels Catering, fiket ordnas från konditori En Bulle i ugnen.

§6 Ekonomi

Tarra har skickat balansrapporten, resultatrapporten och budget till Johan. Tarra kommer gå igenom dessa med revisorerna innan kommande årsmöte. Revisorerna har för övrigt glädjande meddelat att man fortsätter sitt uppdrag även kommande år!

Johan mailar ut materialet till övriga i styrelsen för genomläsning.

Vi kan konstatera att vi gör ett negativt resultat på 300.000kr och detta beror helt på ombyggnationen av lokalerna. Bortser man från kostnaderna för ombygget så går vi lite plus för verksamhetsåret 2018. Huvudstyrelsens ekonomi är fortsatt stark och detta är imponerande med tanke på just det att ombyggnationen kostat på.

§7 Huvudstyrelse 2019

Johan, Marko, Sören och Anders är klara för huvudstyrelsen. Johan har bearbetat Jörgen Setterman. Tanken är att han skulle kunna driva frågor kring sponsring och dylikt. Jörgen lovade att fundera och återkoppla.

Johan önskar fortsatt att någon har ett utökat ansvar för uthyrningen av lokalerna. Tanken är inte att denna ska städa lokalerna utan ansvara för bokningar av lokalerna och sköta kontakten med dem som önskar hyra. Ett par namn diskuterades, vi får se var det landar.

Kassörsfrågan är fortfarande inte löst men Johan har ett par namn som kan tänkas fungera.

Årshjul

För att tydliggöra vilka uppdrag som åligger huvudstyrelsen och vilka viktiga datum och deadlines vi måste pricka så måste vi upprätta ett "årshjul" så att inget missas. Johan hade visst lite material sedan tidigare om detta i molnet och spånar vidare.

§8 Övriga frågor

Sören hade blivit uppvaktad av en herre som undrat om inte föreningen kan tänka sig att jobba för att fler påbörjar prenumeration av Länsposten. Detta skulle kunna generera intäkter till föreningen. Inget speciellt beslut i frågan utan den hänger i luften.

Vi har idag ett konto hos one.com med tillhörande funktioner för molnlagring, hemsida mm. Det är föreslaget att vi ska lämna one.com och övergå till googles plattformar. Mötet anser att detta är ett bra förslag men att vi säkrar vår domän hoif.org då den kanske kan komma till användning framöver.

Vårt äldsta tjejlag vill att omklädningsrum 7 skall vara dedikerat till dem och mötet ser inget hinder för detta. Samma regler gäller för detta omklädningsrum som för övriga, det skall vara ordning på grejerna och om man väljer att lämna något i rummet gör man detta på egen risk. HOIF ansvarar inte för saker som lämnas kvar så som skor och kläder.

Bokningscentralen diskuterades och vem som ansvarar för detta. Johan har fått inloggningsuppgifter och läser sig in i ärendet.

LOK-stödet är inlämnat och det trillade in 21.344kr från Riksidrottsförbundet. Kommunala delen är också klar, oklart med summan.

Kallelse till årsmöte behöver komma ut. Johan tog på sig att skriva ihop denna.
Marko hjälper till att sprida budskapet på föreningens sociala medier.

Vi behöver även få ut ett förklarande meddelande om förändringen av medlemsfaktureringen så att det inte kommer som en överraskning. Marko har påbörjat detta och skickar ut ett förslag till övriga i styrelsen.

§9 Nästa möte

Förberedande möte innan årsmötet. Tisdagen den 5/3 kl 18:00.

§10 Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades.

Johan Lundström
Ordförande

Marko Hiltunen
Sekreterare